
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

προς τους κ.κ. Υπουργούς 
 

 Οικονομικών  

 Εθνικής Άμυνας  

 Επικρατείας  

 Ανάπτυξης & Επενδύσεων  

 
Θέμα: « Επιστολή των Σωματείων Εργαζομένων των Ε.Α.Σ. (Υμηττού – 
Αιγίου – Λαυρίου – Μάνδρας – ΣΕΕΛΛΑΣ, για το μέλλον των Ελληνικών 
Αμυντικών Συστημάτων (Ε.Α.Σ.) » 
 
Οι Βουλευτές και Βουλεύτριες του ΣΥΡΙΖΑ-Προοδευτική Συμμαχία Θοδωρής 
Δρίτσας, Γιώργος Τσίπρας, Αλέξης Χαρίτσης,  Λευτέρης Αβραμάκης, 
Νάσος Αθανασίου, Τρύφωνας Αλεξιάδης, Γιάννης Αμανατίδης, Σία 
Αναγνωστοπούλου, Αλέξανδρος Αυλωνίτης, Καλλιόπη Βέττα, Δημήτρης 
Βίτσας, Σουλτάνα Ελευθεριάδου, Κωνσταντίνος Ζουράρης, Νίκος 
Ηγουμενίδης, Νίνα Κασιμάτη, Χαρά Καφαντάρη, Κυριακή Μάλαμα, 
Χάρης Μαμουλάκης, Κώστας Μάρκου, Ανδρέας Μιχαηλίδης, Γιάννης 
Μπαλάφας, Ανδρέας Ξανθός, Μαριλίζα Ξενογιαννακοπούλου, Σάκης 
Παπαδόπουλος, Γιώτα Πούλου, Γιάννης Σαρακιώτης, Πάνος 
Σκουρλέτης, Πάνος Σκουρολιάκος, Σωκράτης Φάμελλος, Θεανώ Φωτίου, 
Ραλλία Χρηστίδου, Γιώργος Ψυχογιός, καταθέτουν ως Αναφορά την 
επιστολή των Σωματείων Εργαζομένων Ελληνικών Αμυντικών 
Συστημάτων Υμηττού – Αιγίου – Λαυρίου – Μάνδρας – ΣΕΕΛΛΑΣ, προς 
τους συναρμόδιους Υπουργούς, Οικονομικών κ. Χρήστο Σταϊκούρα, Εθνικής 
Άμυνας κ. Νίκο Παναγιωτόπουλο, Επικρατείας κ. Χρήστο Σκέρτσο και τον Αν. 
Υπουργό Ανάπτυξης & Επενδύσεων κ. Νίκο Παπαθανάση, με την οποία 
ερωτούν εάν θα υπάρξουν επιτέλους, επίσημες, σαφείς και ολοκληρωμένες 
απαντήσεις, σχετικά με την εξαγγελθείσα στις 03/04/2021 από  τον ίδιο τον 
Πρωθυπουργό κ. Κυριάκο Μητσοτάκη, μεταφορά εννέα υπουργείων με 
ανοικοδόμηση νέων κτιρίων στις εγκαταστάσεις  του συγκροτήματος 
εργοστασίων Υμηττού (Σ.Ε.Υ.) των Ελληνικών Αμυντικών Συστημάτων 
(Ε.Α.Σ.), με την ταυτόχρονη μετεγκατάσταση του εργοστασίου.  
 
Τονίζουν ακόμα ότι, είναι απαράδεκτο να υπάρχει σχέδιο αλλαγής χρήσης του 
Σ.Ε.Υ. χωρίς να έχει διασφαλιστεί η συνέχιση της παραγωγικής 
δραστηριότητας.  
 



Καταλήγοντας με την επιστολή τους, αναφέρουν ότι σύμφωνα με 
πληροφορίες αμφισβητείται πλέον ακόμα και ο Δημόσιος χαρακτήρας της 
εταιρείας και αναζητούνται ιδιώτες που θα αξιοποιήσουν κερδοφόρες 
δραστηριότητές της και τέλος, καλούν τα συναρμόδια Υπουργεία και τη 
Διοίκηση να εκκινήσουν διαβούλευση με τους εκπροσώπους των 
εργαζομένων και να ενημερώσουν τον ελληνικό λαό για τις προσθέσεις τους 
και τα σχέδιά τους, προτάσσοντας την ανάγκη τα Ε.Α.Σ. να συνεχίσουν να 
αποτελούν πυλώνα της αποτρεπτικής ικανότητας της χώρας.  
 

Επισυνάπτεται η σχετική επιστολή. 
 

Παρακαλούμε για τις σχετικές ενέργειές σας, καθώς και για την 
ενημέρωσή μας γι’ αυτές. 

 
Αθήνα, 6 Απριλίου 2022 

 
Οι καταθέτοντες Βουλευτές  

 
Δρίτσας Θοδωρής  

Τσίπρας Γεώργιος  

Χαρίτσης Αλέξανδρος (Αλέξης)  

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αθανασίου Αθανάσιος (Νάσος) 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αμανατίδης Ιωάννης 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

Βέττα Καλλιόπη  

Βίτσας Δημήτριος  

Ελευθεριάδου Σουλτάνα  

Ζουράρης Κωνσταντίνος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος  

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 

Μάλαμα Κυριακή  



Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης)  

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 

Μπαλάφας Ιωάννης 

Ξανθός Ανδρέας  

Ξενογιαννακοπούλου Μαρία-Ελίζα (Μαριλίζα) 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Σαρακιώτης Ιωάννης  

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 

 


